
Protokół nr 50/2014 

z L sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 28 stycznia 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. W sesji wzięli udział radni dzielnicy, według listy obecności oraz goście. Zebrani 

zostali przywitani przez prowadzącego sesję. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 16 radnych, co wobec składu Rady liczącego 

21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył sesję. 

Przewodniczący poinformował, że radny Krzysztof Kwarciak złożył pisemne żądanie 

sprostowania protokołu z XLIX sesji Rady odbytej w dniu 30 grudnia 2013 r., w zakresie 

wyniku głosowania nad uchwałą w sprawie planu finansowego Dzielnicy VII na 2014 rok, 

które zostało uznane za zasadne. W związku z uwzględnieniem żądanego sprostowania przez 

przewodniczącego Rady protokół uważa się za przyjęty. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad oraz poinformował, że na podstawie § 10 

ust. 2 w związku z § 19 ust.5 Regulaminu Dzielnicy VII zostały złożone wnioski 

o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał według druków nr: 568, 569, 570, 571, 

572, 573, 574, 575, 576, 577, 578. Radni otrzymali stosowne druki. 

Krzysztof Kwarciak w imieniu uprawnionej grupy radnych zgłosił wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa o zmianę 

przepisów przejściowych przy ewentualnym uchwalaniu nowelizacji Statutów w stosunku do 

zapisów projektu uchwały (druk nr 579). 

Wnioski zostały kolejno poddane pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 568 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 569 – jednomyślnie 13 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 570 – jednomyślnie 13 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 571 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 572 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 573 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 574 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 575 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 576 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 577 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 578 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 579 – 14 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Wobec powyższego Rada przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany zakresu rzeczowego zadania priorytetowego 

Dzielnicy VII na 2014 r. (projektodawca Komisja Kultury Fizycznej, Sportu 

i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi – druk nr 560). 



4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Kultury Fizycznej, 

Sportu i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na 2014 rok (projektodawca Komisja Kultury Fizycznej, Sportu 

i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi – druk nr 561). 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 r. (projektodawca Komisja Rewizyjna – druk nr 562). 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (projektodawca Komisja Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych - druk nr 563). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu inwestycji pod nazwą „Budowa pochylni 

dla niepełnosprawnych przy Klasztorze SS. Norbertanek na dz. nr 293/8 obr. 13 

Krowodrza w Krakowie przy ul. Kościuszki” (projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa – druk nr 564). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wydania zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przy ul. Dunin-Wąsowicza 11 (projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa - druk nr 565). 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Edukacji Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 r. (projektodawca Komisja Edukacji – druk nr 566). 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Kultury, Informacji 

i Kontaktów z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 rok 

(projektodawca Komisja Kultury, Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami – druk 

nr 567). 

11. Projekt uchwały w sprawie listy rankingowej zadań do realizacji w 2014 r. w ramach 

zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” (projektodawca 

Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych – druk nr 568). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego realizacji zadań powierzonych 

z zakresu „prac remontowych dróg, chodników i oświetlenia” na terenie Dzielnicy VII 

w 2014 r. (projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych 

– druk nr 569). 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Rady Dzielnicy VII do udziału 

w „dzielnicowym” budżecie partycypacyjnym w 2014 roku (projektodawca Zarząd – 

druk nr 570). 

14. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Szkołę 

Podstawową nr 72 w Krakowie kolejnej umowy najmu (projektodawca Komisja 

Planowania Przestrzennego i Architektury – druk nr 571). 

15. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ewentualnego zbycia części działki 

nr 230/A, obr. 9 Krowodrza położonej przy ul. Świerkowej w Krakowie (projektodawca 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury – druk nr 572). 

16. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury – druk nr 573). 

17. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury – druk nr 574). 



18. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/374/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały 

nr XXXIV/348/2012 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2013-2014 (projektodawca grupa radnych – druk nr 575). 

19. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/375/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały 

nr XXXIV/349/2012 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2013-2014 (projektodawca grupa radnych – druk nr 576). 

20. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/376/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały 

nr XXXIV/350/2012 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2013-2014 (projektodawca grupa radnych – druk nr 577). 

21. Projekt uchwały w sprawie unieważnienia Uchwały nr XLV/497/2013 Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec z dnia 24 września 2013 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 (projektodawca grupa 

radnych – druk nr 578). 

22. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa o zmianę przepisów 

przejściowych przy ewentualnym uchwalaniu nowelizacji Statutów w stosunku do 

zapisów projektu uchwały (projektodawca grupa radnych – druk nr 579). 

23. Oświadczenia, komunikaty, wolne wnioski. 

24. Zamknięcie sesji. 

W trakcie ustalania porządku obrad sesji na salę przybyli trzej kolejni radni. 

Ad. 3. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany zakresu rzeczowego zadania priorytetowego Dzielnicy 

VII na 2014 r. zreferowała w imieniu projektodawcy Marzena Garzeł. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr L/536/2014). 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Kultury Fizycznej, Sportu 

i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 

rok zreferowała w imieniu projektodawcy Marzena Garzeł. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr L/537/2014). 

 



Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 r. zreferował w imieniu projektodawcy Marek Sikora. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak.  

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr L/538/2014). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych zreferowała w imieniu projektodawcy Magdalena 

Mardyła. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr L/539/2014). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu inwestycji pod nazwą „Budowa pochylni dla 

niepełnosprawnych przy Klasztorze SS. Norbertanek na dz. nr 293/8 obr. 13 Krowodrza 

w Krakowie przy ul. Kościuszki” zreferował w imieniu projektodawcy Łukasz Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Marek Golonka - zgłosił poprawkę do projektu, Filip Gaczorek, 

Andrzej Hawranek – zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu do projektodawcy, Piotr 

Tumidajski – głos za wnioskiem formalnym, Krzysztof Kwarciak – głos przeciw wnioskowi 

formalnemu, Łukasz Filipiak, Andrzej Hawranek – wycofał wniosek formalny, Piotr 

Tumidajski – zgłosił poprawkę do projektu, Krzysztof Jakubowski, Paweł Kajfasz. 

Marek Golonka w swojej poprawce zaproponował: 

 zmianę początku tekstu § 1 projektu uchwały na: Opiniuje się negatywnie…, 

 zmianę tekstu uzasadnienia na następujące: 

Zarówno miejsce usytuowania pochylni, jak i sam projekt autorstwa Biura Projektów APPIA, 

wprowadzając agresywne elementy architektoniczne, stwarza realne niebezpieczeństwo, iż po 

zrealizowaniu przedmiotowego zadania, zostanie w sposób istotny naruszony  ład urbanistyczny i to 

w najbliższym sąsiedztwie jednego z najbardziej wartościowych pod względem historycznym 

i architektonicznym obiektów w naszej dzielnicy. 

Dodatkowo projektowana lokalizacja spowoduje istotne zawężenie trasy procesji, praktycznie 

uniemożliwiając normalne przeniesienie elementów noszonych w czasie takich uroczystości. 

Ponadto górna część pochylni, wraz z przyległym spocznikiem kolidują na całej długości z trasą  

wodociągu Ø 100 mm, co skutkuje w razie awarii wodociągu koniecznością rozbiórki tych elementów. 

Rada Dzielnicy proponuje rozważanie dwóch innych wariantów usytuowania pochylni i zastosowanie 

w obydwu przypadkach konstrukcji słupowej i żelbetowej płyty, zamiast jakichkolwiek murów 

oporowych, czyli takiej konstrukcji jaką mają obecne, stosunkowo niedawno wykonane schody na osi 

wejścia głównego do kościoła. 

Takie rozwiązanie będzie niewątpliwie znacznie bardziej uzasadnione, zarówno pod względem 

architektonicznym, jak i ekonomicznym. 

W przypadku dalszych prac projektowych prosimy o dostosowanie projektowanych balustrad do 

balustrad istniejących, oczywiście z dodaniem wymaganych przepisami poręczy. 

Załącznikiem do niniejszej uchwały są dwa szkice aksonometryczne proponowanych wariantów 

lokalizacyjnych. 

Piotr Tumidajski w swojej poprawce proponował: 

 zmianę początku tekstu § 1 projektu uchwały na: Opiniuje się negatywnie…, 



 wykreślenie uzasadnienia i zastąpienie go następującym: 

Proponowane rozwiązanie projektowe zajmuje część utwardzonego terenu wzdłuż muru 

klasztornego a samo umiejscowienie pochylni znajduje się na trasie rurociągu wody. Ponadto 

zaproponowane rozwiązanie projektowe w znaczący sposób utrudni przejście procesji 

podczas nabożeństw, zawężając szerokość istniejących schodów.  

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod glosowanie poprawkę Marka Golonki, 

jako dalej idącą. Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

3 wstrzymujące się. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr L/540/2014). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wydania zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przy ul. Dunin-Wąsowicza 11 zreferował w imieniu projektodawcy Łukasz 

Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Paweł Kajfasz, Andrzej Hawranek, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała 

nr L/541/2014). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Edukacji Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na 2014 r. zreferował w imieniu projektodawcy Paweł Kajfasz. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr L/542/2014). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Komisji Kultury, Informacji 

i Kontaktów z Mieszkańcami Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na 2014 rok zreferowała 

w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr L/543/2014). 

Po zakończeniu procedowania 10 punktu porządku obrad na salę przybył kolejny radny. 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie listy rankingowej zadań do realizacji w 2014 r. w ramach zadania 

powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” zreferowała w imieniu 

projektodawcy Magdalena Mardyła. W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, który 

zgłosił poprawkę do projektu, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, Jerzy Milej, Marzena 

Garzeł oraz Andrzej Budziak, który również zgłosił poprawkę do projektu. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka: 

W załączniku do uchwały łączy się pozycje „chodniki” i „drogi”. Wszystkie zadania 

umieszczone w punkcie „chodniki” umieszcza się na początku połączonej listy. Z kolei 

zadania znajdujące się w punkcie „drogi” wstawia się na końcu tej listy z dodaniem 

następujących dopisków: drogi po sowie „utwardzenie” oraz remont drogi przy pozostałych 

ulicach, tj. przy których nie ma adnotacji „utwardzenie”. Powstała wskutek połączenia 

pozycja otrzymuje nazwę: chodniki i drogi. 

Poprawka Andrzeja Budziaka: 

Dodaje się do listy rankingowej w pozycji drogi punkt nr 6 o treści: nakładka na ulicy 

Nietoperzy i Ubocznej. 



Poprawki zostały poddane pod głosowanie w kolejności zgłoszenia. 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 1 głos, przeciw 8, 8 osób wstrzymało się od 

głosu. Tym samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości głosów. 

Za poprawką Andrzeja Budziaka oddano 7 głosów, przeciw 8, 5 osób wstrzymało się od 

głosu. Tym samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się (Uchwała 

nr L/544/2014). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego realizacji zadań powierzonych z zakresu 

„prac remontowych dróg, chodników i oświetlenia” na terenie Dzielnicy VII w 2014 r. 

zreferowała w imieniu projektodawcy Magdalena Mardyła. W dyskusji udział wzięli: 

Krzysztof Kwarciak - zgłosił poprawkę do projektu, Szczęsny Filipiak, Łukasz Filipiak, Jakub 

Markowski, Andrzej Hawranek - zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji, Jakub 

Markowski – głos za wnioskiem formalnym, Marcin Kapusta – głos przeciw wnioskowi 

formalnemu. 

Wniosek formalny został przyjęty stosunkiem głosów: 13 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Przewodniczący poinformował, że dodatkowo wpłynęła do niego poprawka radnego Filipa 

Gaczorka, która została odczytana przez zgłaszającego. 

Krzysztof Kwarciak w swojej poprawce proponował: 

 zmianę brzmienia § 1 na następujące: 

Wnioskuje się, aby realizacja zadań powierzonych z zakresu prac remontowych dróg, 

chodników i oświetlenia w 2014 r. odbywała się w ramach odrębnych przetargów., 

 zmianę brzmienia uzasadnienia na następujące: 

Dzięki temu, że wykonawcy będą wyłaniani w odrębnych przetargach uda się zaoszczędzić 

sporo pieniędzy na realizacji poszczególnych zadań Dzielnicy. Ponieważ istnieje swoista 

prawidłowość, że koszt realizacji przedsięwzięć remontowych w ramach kontraktów na 

bieżące utrzymanie jest zazwyczaj o około 1/3 wyższy, co potwierdza przykład wielu 

inwestycji. 

Filip Gaczorek w swojej poprawce proponował: 

 dopisanie w § 1 słów: do wartości 25 000 zł brutto po słowach: realizacja zadań 

powierzonych oraz dodanie kolejnego zdania w brzmieniu: Pozostałe zadania realizujemy 

w trybie odrębnych przetargów nieograniczonych (25 000 zł – kwota inwestycyjna (wg 

kosztorysu inwestorskiego),  

 zmianę brzmienia uzasadnienia na następujące: Przetargi nieograniczone powodują 

oszczędności w wydatkach na infrastrukturę. 

Przewodniczący poddał poprawki pod głosowanie w kolejności zgłoszenia. 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 4 głosy, przeciw – 14, 1 osoba wstrzymała się od 

głosu. Tym samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości. 

Za poprawką Filipa Gaczorka oddano 4 głosy, przeciw – 14, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Tym samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr L/545/2014). 

Krzysztof Kwarciak zgłosił votum separatum w stosunku do podjętej uchwały. 



Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Rady Dzielnicy VII do udziału w „dzielnicowym” 

budżecie partycypacyjnym w 2014 roku zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr L/546/2014).  

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Szkołę 

Podstawową nr 72 w Krakowie kolejnej umowy najmu zreferował w imieniu projektodawcy 

Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

(Uchwała nr L/547/2014).   

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ewentualnego zbycia części działki nr 230/A, 

obr. 9 Krowodrza położonej przy ul. Świerkowej w Krakowie zreferował w imieniu 

projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr L/548/2014). 

Ad. 16. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr L/549/2014). 

Ad. 17. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. królowej Jadwigi w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr L/550/2014).  

Ad. 18. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/374/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały nr XXXIV/348/2012 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Paweł 

Kajfasz – zgłosił zamiar złożenia poprawki, Piotr Tumidajski, Szczęsny Filipiak. 

W trakcie procedowania uchwały została ogłoszona pięciominutowa przerwa, podczas której 

posiedzenie opuścił jeden radny. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił wniosek formalny o odrzucenie projektu uchwały. Za wnioskiem 

formalnym opowiedział się Paweł Kajfasz, przeciw wnioskowi – Łukasz Filipiak. Wniosek 

został poddany pod głosowanie. Za wnioskiem o oddano 5 głosów, przeciw 9, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu, co oznacza, że wniosek został odrzucony. 



Z uwagi na przedłużający się czas przygotowywania poprawki przewodniczący zaproponował 

rozpoczęcie procedowania kolejnych projektów uchwał, a następnie powrót do głosowań 

dotyczących pkt. 18 porządku obrad. Propozycja przewodniczącego została przyjęta bez 

sprzeciwu.  

Ad. 19. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/375/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały nr XXXIV/349/2012 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014. W dyskusji udział 

wzięli: Marcin Kapusta, Marzena Garzeł, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za (Uchwała nr L/552/2014).  

Ad. 20. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXVI/376/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29 stycznia 2013 roku w sprawie korekty Uchwały nr XXXIV/350/2012 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 18 grudnia 2012 roku w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Marcin Kapusta, Ewa Wcisło, 

Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr L/553/2014). 

Ad. 21. 

Projekt uchwały w sprawie unieważnienia Uchwały nr XLV/497/2013 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 24 września 2013 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2013-2014 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr L/554/2014). 

Ad. 22. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa o zmianę przepisów 

przejściowych przy ewentualnym uchwalaniu nowelizacji Statutów w stosunku do zapisów 

projektu uchwały zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. W dyskusji 

udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Andrzej Hawranek, Krzysztof Kwarciak i Jakub Markowski, 

który zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Wniosek został przyjęty stosunkiem 

głosów: 13 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za projektem oddano 4 głosy, 

przeciw 10, 5 osób wstrzymało się od głosu. Oznacza to, że projekt uchwały nie uzyskał 

w głosowaniu wymaganej większości, a zatem został odrzucony. 

Po zakończeniu procedowania 22 punktu porządku obrad odbyły się głosowania dotyczące 

pkt 18. 



W pierwszej kolejności poddana została pod głosowanie poprawka radnego Pawła Kajfasza, 

w której proponuje się zmianę treści § 1 uchwały na następującą: 

Paragraf 1 Uchwały nr XXXVI/374/2013 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec otrzymuje 

brzmienie: 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego pn. „Budowa oświetlenia na Bulwarze Rodła” do 

wysokości środków według wyceny. 

Za przyjęciem poprawki oddano 4 głosy, przeciw – 11, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Tym 

samym poprawka nie uzyskała wymaganej większości. 

Na wniosek trzech radnych głosowanie nad uchwałą miało charakter głosowania imiennego. 

Wyniki głosowania: Andrzej Budziak – nieobecny, Paweł Bułat – nieobecny, Jan Dziura-

Bartkiewicz – za, Łukasz Filipiak – za, Szczęsny Filipiak – za, Filip Gaczorek - za, Marzena 

Garzeł – za, Marek Golonka – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – przeciw, Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski 

– przeciw, Krzysztof Kwarciak – przeciw, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – wstrzymuje się, Marek Sikora – za, Piotra Tumidajski – za, 

Ewa Wcisło – przeciw.  

Uchwała została podjęta stosunkiem głosów: 12 za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr L/551/2014). 

Ad. 23. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował o następujących sprawach: 

 spotkanie z przedstawicielami ZIKiT w sprawie ewentualnego montażu barierek przy 

al. Krasińskiego odbędzie się 4.02.2014 o godz. 10.00; w spotkaniu weźmie udział radny 

Marcin Kapusta, 

 konsultacje w sprawie budżetu partycypacyjnego dla Miasta Krakowa odbędą się 

30.01.2014 o godz. 17.00 w sali obrad Rady Miasta Krakowa; jednocześnie 

przewodniczący poinformował, że w Dzielnicy prawdopodobnie zostanie powołana 

komisja doraźna w sprawie budżetu partycypacyjnego i poprosił o zastanowienie się kto 

chce w niej pracować, 

 oznakowania dojścia na Kopiec Kościuszki i do miejsca pamięci przy ul. Bruzdowej 

zostaną wykonane po okresie zimowym, nie wcześniej niż w kwietniu br., 

 z dniem 20 stycznia br. został ogłoszony nabór wniosków o udzielenie dotacji celowej ze 

środków budżetu Miasta Krakowa na zadania z zakresu ochrony środowiska realizowane 

w ramach: programu ograniczania niskiej emisji, programu ochrony i gospodarowania 

zasobami wodnymi, programu dofinansowania wykonania jednej studni przyłącza 

kanalizacyjnego umożliwiającego przyłączenie nieruchomości do miejskiej sieci 

kanalizacyjnej (informacja na stronie internetowej Dzielnicy); przewodniczący zwrócił się 

do radnych o przekazywanie tej informacji mieszkańcom,  

 na najbliższej sesji pojawi się sprawa powołania w dzielnicy centrum organizacji 

pozarządowych, 

Jakub Markowski przedstawił informację w sprawie możliwości pomocy mieszkańców 

Krakowa dla Ukrainy. 

Marzena Garzeł zaprosiła zainteresowanych na posiedzenie Komisji Kultury Fizycznej, 

Sportu i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi w dniu 13 lutego br. o godz. 19.00. 

Łukasz Filipiak przypomniał o posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia, pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w dniu 13.02.2014. 



Szczęsny Filipiak poinformował, że debata dzielnicowa na temat bezpieczeństwa odbędzie się 

20 lutego br. o godz. 19.00, prawdopodobnie w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 18. 

Krzysztof Kwarciak zapytał o sposób powiadamiania mieszkańców o tej debacie i otrzymał 

odpowiedź od przewodniczącego, że za pośrednictwem radnych, plakatów, informacji na 

stronie internetowej. 

Marcin Kapusta poinformował, że posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska i Utrzymanie 

Zieleni w czerwcu odbędzie się 10-go, a nie 17-go, jak wcześniej planowano. 

Magdalena Mardyła poinformowała o analogicznej zmianie terminu Komisji Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych. 

Marzena Garzeł zapytała, czy PIT-y za 2013 r. będzie można składać w dzielnicy; 

przewodniczący stwierdził, że na razie nie ma żadnych ustaleń w tej sprawie. 

Ad. 24. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.20 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                               Przewodniczący 

        Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

Grażyna Rojek           
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